
Zápis ze setkání Výboru ASN s členskou základnou během neurologického sjezdu v 
Ostravě dne 21.11.2014

Dr. Pretl shrnul činnost ASN od poslední Valné hromady – informoval o stanovisku prof. 
Havrdové o nefunkčnosti ambulantního sektoru, reakci ASN a reakci SAS (viz zápisy ASN 
a SAS), o účasti na DŘ o hodnotě bodu 2015. 

Zástupci ASN (dr. Pretl, dr. Cee) se účastnili workshopu k FO na sjezdu ČSKN, kde byli 
všichni přítomní ujištěni o bezproblémovém průběhu udělování všech FO, vznesené 
problémy (hlavně FO z EP) jsou řešeny.

Dr. Hlinková Informovala o VH ČNS a následné diskusi s předsedou ČNS prof. Šonkou, 
kde vznesla požadavek, aby průběh zkoušky z FO z EMG odpovídal běžným zvyklostem –
byly vypracovány zkušební otázky, byla umožněna příprava před vlastní zkouškou.

Zúčastnění diskutovali další možnosti setkání výboru ASN s členskou základnou – jako 
možné termíny se nabízejí setkání během vzdělávacích akci v červnu v Brně (Praktická 
neurologie) a konání volební VH v září v Praze (neurologická akademie).

Zapsal Pretl


